
Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 11. december 2020 kl. 1000 

Tilstede var Formand Holger Pii (HP), Glenn Kure (GK) og Heidi Heiss (HH. 

1. Velkomst til nye bestyrelsesmedlemmer, herunder orientering om arbejdet i 

Afdelingsbestyrelsen. 

2. Gennemgang af Årshjulet. 

3. Status i vinduesudskiftningen. 

4. Drøftelse af Husorden Afd. 4, samt klagemuligheder indenfor afdelingen. 

5. Eventuelt. 

 

Ad 1: HP bød HH velkommen til arbejdet i afdeling 4. bestyrelse. HH blev orienteret om 

afdelingsbestyrelsens beføjelser samt muligheder for deltagelse i eksterne og interne kurser med 

BL samt elektroniske hjælpemidler og nyhedsbreve fra BL samt det elektroniske blad Boligen. 

 

Ad 2: Vi gennemgik kort Årshjulet, og besluttede derunder at invitere bestyrelsens suppleant 

(Birgitte Mikkelsen) med til møderne fremover. 

 

Ad 3: Det blev konstateret, at den udvendige fugning af vinduer og døre halter en del bagefter det 

forventede, idet det har forlydt, at det først bliver færdigt i det nye år. Der er beboere som føler 

træk fra de ikke færdigfugede vinduer og døre. 

Der var generelt tilfredshed med den udførte rengøring under og efter arbejdet. 

Der mangler en orientering om eventuel montering/genmontering af ringeklokker. 

Det blev besluttet, at HP retter henvendelse til Drift/Bo42 om dette. 

 

Ad 4: Det blev besluttet, at Husorden og klageadgang for Afdeling 4 bliver bragt i 

overensstemmelse med det praktisk mulige og gennemførlige, idet Afdeling 4 ikke er en boligblok 

med mange opgange, som husordenen kunne give indtryk af. 

 

Ad 5: Der var intet under dette pkt. 
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